
Warszawa, dnia 23 listopada 2017 r.

Roczne sprawozdanie z pracy
Zarządu Osiedla Muranów 

w okresie 28.09.2016 -23.11.2017

Zarząd Osiedla został wybrany na II posiedzeniu RO w dniu 28 września 2016 w 
składzie:
Ryszard Krzysztofowicz - przewodniczący
Sławomir Rzysko - zastępca przewodniczącego
oraz 3 członków - Dorota Giżycka
   Aleksandra Rzysko
   Ewa Wardzyńska
W minionych 14 miesiącach członkowie zarządu :
- 55 razy byli na cotygodniowych dyżurach w siedzibie rady
- odbyli 13 posiedzeń zarządu (w tym na 2 nie było kworum)
- przygotowali 10 posiedzeń Rady Osiedla
- przygotowali 27 uchwał, 2 stanowiska i 1 wniosek
- zorganizowali w grudniu 2016 r. multikulturową muranowską choinkę dla 

mieszkańców (z udziałem środowiska ukraińskiego, MHŻP, Fundacji Armenian)
- na 48 cotygodniowych dyżurach dyżurował radny dzielnicy Michał Sas oraz 

udzielał bezpłatnych porad prawnych mieszkańcom

Ponadto w ramach swojej działalności:
- przewodniczący zarządu aktywnie reprezentował RO na 8 sesjach Rady Dzielnicy 

w tym na paru wraz z członkiem Zarządu Ewą Wardzyńską
    5 posiedzeniach Komisji Ładu Przestrzennego RD
    4 posiedzeniach Komisji Bezpieczeństwa RD
    1 posiedzeniu Komisji Kultury i Promocji RD
- wraz z wiceprzewodniczącym reprezentował radę na spotkaniu z Zarządem 

Dzielnicy i konwentem seniorów RD w sprawach rad osiedli
- przedstawiciele zarządu brali udział w spotkaniach konsultacyjnych z Zarządem 

Dzielnicy oraz przedstawicielami jednostek nadzorowanych w sprawach zieleni na  
terenie Centrum Sportu (Inflancka 8) a także na Skwerze Willy Brandta

- przewodniczący zarządu współpracował z Partnerstwem PRZEPIS na 
MURANÓW, którego partnerem jest RO (w pracach partnerstwa brali też udział 
pojedynczy członkowie rady), w ramach którego odbyło się 11 spotkań, 2 duże 
imprezy i 2 konkursy ( w części brali udział również członkowie rady)

- członek zarządu Dorota Giżycka była członkiem Zespołu ds BP w Dzielnicy 
Śródmieście na rok 2018 (od X. 2016 do VI. 2017)

- zarząd zorganizował/współorganizował spotkania z mieszkańcami osiedla w 
sprawach:

- koncepcji studenckich dot. rewitalizacji Muranowa (2 spotkania w Stacji 
Muranów i RO)
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- pisania wniosków dotyczących opracowania mpzp Muranowa wschodniego 
(listopad/grudzień 2016)

- pomysłu organizacji miejsc parkingowych na terenie „okrągłego placu” i 
terenach przyległych (w tym spotkania i korespondencję z ZGN)

- pomysłu kompostownika w okolicy Andersa/Lewartowskiego
- problemu parkowania autokarów wokół MHŻP (2 spotkania - w RO i SP 

210, na drugim niewielka frekwencja)
- przedstawiciele zarządu (i członek rady - Paulina Konefał) uczestniczyli w 

warsztatach dla rad osiedli zorganizowanych przez Civis Polonus, które m.in. 
dwukrotnie odbywały się w siedzibie rady

- przedstawiciele zarządu (Ewa Wardzyńska oraz R. Krzysztofowicz) negocjowali, 
konsultowali i opiniowali koncepcje remontowe muranowskich podwórek

- przedstawiciele zarządu są w stałym kontakcie ze specjalistą ADK1 ds. zieleni  
w sprawach nasadzeń i pielęgnacji zieleni na Muranowie

Zarząd w ramach realizacji Uchwał rady wielokrotnie występował do Rady i 
Zarządu Dzielnicy oraz ZGN-u w sprawach:
- remontu placu „prostokątnego” przy Casa dell Murano zakończonego sukcesem
- rewitalizacji i nadania nazwy skwerowi na tyłach Nowolipie 9/11 co w końcu 

doprowadziło do wyłonienia w listopadzie wykonawcy rewitalizacji (w przetargu 
ZGN)

- nadania nazwy w.wym skwerowi (Skwer Szpitala Ewangelickiego) co pokutowało 
stanowiskiem RD nr 7 w tej sprawie

Ponadto przedstawiciel zarządu osiedla aktywnie współpracował z częścią radnych 
dzielnicy w sprawie uzyskania funduszy samorządowych na rewitalizację 
fragmentów Muranowa a także uczestniczył w konsultacjach z ZGN dotyczących 
projektów rewitalizacji/remontów

Przewodniczący zarządu prowadzi fp rady na FB jako podstawowy kanał 
komunikacji z mieszkańcami a także aktywnie współredaguje stronę grupy 
MURANÓW na FB

W ramach realizacji podjętych przez RO uchwał dot. wyposażenia rady, zarząd 
doprowadził do:

- co miesięcznego sprzątania siedziby przez ekipę sprzątającą dzielnicy
- uzupełnienia siedziby rady w materiały biurowe, sanitarne, identyfikacji 

wizualnej (stojak na flagi, herb W-wy)
- wymiany komputera, połączenia komputera z internetem, nowej linii 

telefonicznej
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Co się nie udało:
- wypracowania symbolu/znaku identyfikacyjnego Osiedla
- stałej aktualizacji strony Rady Osiedla w internecie
- doprowadzenie do zorganizowania przez ZGN parkingu DLA MIESZKAŃCOW na 

terenie między Nowolipkami, Nowolipiem, Andersa i Al. Solidarności („okrągły” 
plac z przyległościami)

- doprowadzenie do nadania nazwy skwerowi im. Szpitala Ewangelickiego
- zgłoszenie przedstawiciela RO do Zespołu ds.BP na 2019 r
- zgłoszenie przedstawiciela do Nadzwyczajnej Komisji ds. opracowania systemu 

parkowania w Śródmieściu 
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